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Technische Vragen Openbare (LED)-verlichting

Inleiding; 
 
Onze fractie was in de veronderstelling dat alle lichtmasten van onze openbare 
verlichting zijn voorzien van led-verlichting, maar wij hebben vernomen dat dit 
niet overal het geval is. Wij hebben begrepen dat de lichtmasten die 
overgenomen zijn van het Hoogheemraadschap niet voorzien kunnen worden van
LED-verlichting omdat deze masten niet over de juiste armaturen beschikken. In 
een recente informatieavond heeft u aangegeven dat u nog steeds onderhandelt 
over verborgen gebreken met het Hoogheemraadschap.  
 
Vragen; 
1. Kunt u bevestigen dat de hierboven genoemde informatie kloppend is? Zo ja; 
2. Kunt u zeggen of er een plan is voor de vervanging van deze lichtmasten? Zo 
ja;  
3. Kunt u zeggen hoe dat plan eruitziet?  
4. Is dit verhaal onderdeel van uw onderhandelingen met het 
Hoogheemraadschap? 
5. Zijn de kosten van deze vervanging te verhalen ‘als tegenvaller’ bij het 
Hoogheemraadschap? 
6. Wat is het resultaat van de genoemde onderhandelingen tot nu toe?  
 
Namens JessLokaal, 
 
Maaike Tesselaar 
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